

Date: 28 March 2025

التاريخ: 28 مارس 2025

Disclosures and Compliance Section Market
Operations Surveillance Department Abu Dhabi
Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة مراقبة عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة، أما بعد ،،

Subject: Notification of the results of the meeting of the Board of Directors of E7 Group PJSC ("the Company")

الموضوع: إخطار بنتائج اجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة إي7 (الشركة)

Notice is hereby given that the Board of Directors of the Company held its meeting on Friday, 28 March 2025, at 3:00 p.m. in Abu Dhabi, and resolved as follows:

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة المجموعة قد عقد اجتماعه يوم الجمعة الموافق 28 مارس 2025 في تمام الساعة 3:00 مساءً في أبوظبي، وقرر ما يلي:

1. To approve the Company's audited financial statements for the financial year ended 31 December 2024.
2. Approve the date, invitation and the agenda for the Annual General Meeting for the Financial year 2024 (the "AGM"),
3. Proposed a cash dividend distribution of AED 147.1 million amounting to approximately 7.36 fils per share for the financial year ended on 31 December 2024. The recommendation will be considered by the shareholders in the upcoming general assembly meeting.
4. Other general business matters.

1. الموافقة على البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
2. الموافقة على تاريخ الدعوة وجدول أعمال الاجتماع السنوي العام للسنة المالية 2024 ("الاجتماع العام السنوي")،
3. اقتراح توزيع أرباح نقدية بقيمة 147.1 مليون درهم إماراتي، أي ما يعادل 7.36 فلساً للسهم الواحد للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، على أن يتم النظر في هذه التوصية من قبل المساهمين في الاجتماع العام القادم.
4. مناقشة مسائل أخرى متعلقة بالأعمال العامة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



سكرتير مجلس الإدارة

كلينتون جينتي نوت

Clinton Genty-Nott
Board Secretary

